
REFERAT

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF den 16. august 2023.

Deltagere: Brian, Morten B, Mette, Morten O, Peter.

Afbud: Bente

Dagsorden:

1. Økonomi.

2. AIKC.

3. Status på udvalg.

4. 4 timer for fællesskabet.

5. Maskot projekt.

6. Events.

7. Møde med udvalgsformænd den 26/8-23.

8. møderække + vigtige datoer rest. 2023 + primo 2024.

9. Evt.

Økonomi:

Brian gennemgik økonomien. Samlet gav Q2 et overskud på 20.000 kroner, hvilket er
tilfredsstillende. Enkelte forskydninger opfølges.

AIKC:

Brian & Peter kunne fortælle, at Silkeborg Kommune gerne ser, at AIKC overtager den
daglige drift af varmtvandsbassinet. AIKC overvejer muligheden, men skal være sikker på,
at det er økonomisk forsvarligt, inden der eventuelt bliver sagt ja til forslaget.

Der er fortsat ikke nyt omkring AIKC`s krav til Silkeborg Kommune om et øget haltilskud.
AIKC afventer med spænding, om det kommende kommunale budget er os mere venligt
stemt.



Udvalg:
Bestyrelsen har besluttet, at vi alle fortsætter som kontakt for de udvalg som hidtil.

3 af vores udvalg har fået nye formænd. Håndbold, Gymnastik, og fodbold har alle fået ny

udvalgsformand. Sæsonstart er i gang eller nært forestående. Vi fra bestyrelsen tror og

håber på et fortsat godt samarbejde, med både de nye, og de i forvejen siddende

udvalgsformænd, og øvrige udvalgsmedlemmer.

Der mangler pt en udvalgsformand til Dagidræt. Ligeledes mangler der en

udvalgsformand, og gerne et par udvalgsmedlemmer til vores E-sports udvalg.

4 timer for fællesskabet:
Bestyrelsen arbejder fortsat på, at alle medlemmer hjælper til med det frivillige arbejde i

foreningen. Hvis alle medlemmer hjælper til 4 timer på et år, så er begge vores events

dækket ind.

Morten O skal inden længe deltage i podcasten Klubhuset fra DBU. Her vil Morten blandt

andet komme ind på bestyrelsens ambition om, at alle medlemmer skal deltage aktivt i

vores events, samt at vi alle skal løfte de opgaver som vores events og vores drift af Ans

IF kræver. Vi håber fortsat på at kunne tage en positiv indgangsvinkel til opgaven.

Maskot-projekt:
Morten O har udtrykt ønske om at Ans IF får en maskot. Der er søgt midler fra Nordeas

Delepulje, som vi har fået godkendt. Dermed er projektet ét skridt nærmere fuldførelse.

Yderligere midler søges hos Tange Sø Festival og egenfinansiering. Maskotten er tiltænkt

som en maskot for hele byen og lokalområdet. Den vil kunne benyttes til sæsonåbninger i

de forskellige udvalg, Pramdragerfesten, Tange Sø Festival, Open by night i

handelsstandsforeningen og lign. events hvor den være med til at skabe positiv omtale af

vores forening, by og egn.



Events:
Pramdragerfesten var velsignet med godt vejr i år. Opbakningen til vores byfest var

generelt god. Eneste skuffelse var den manglende deltagelse til Kandis-koncerten om

søndagen. Det forventes at give et mindre overskud.

Der er skiftet ud i Pramdragerudvalget. Tinne Ferguson og Carsten Hørup er trådt ud, og

ind er kommet Peter Blichfeldt og Jesper Schriver. 2023 var overgangsåret for dem. Vi vil

gerne give en kæmpe tak til Tinne og Carsten for deres enorme arbejde over mange år. I

2024 opgraderer vi yderligere med tre nye medlemmer. Linda Mose, Charlotte Seljeseth

Løw-Larsen og Helle Stokholm. Velkommen til, vi glæder os til et godt samarbejde.

Tange Sø Festival er netop afholdt her midt i august. Festivalen blev en succes.

Festivalen var for andet år i træk udsolgt. 6500 mennesker inklusive 500 frivillige, hvor vi

fra Ans IF stillede med over halvdelen, havde et brag af en fest.

Økonomien er endnu ikke endelig opgjort. Men festivalledelsen forventer sorte tal på

bundlinjen, samt et pænt overskud, som gerne skulle komme lokale foreninger, herunder

ikke mindst os i Ans IF, til gode.

Møde med udvalgsformænd:

Tirsdag 26/9 klokken 19.00 holder vi det årlige møde med alle vores udvalgsformænd.

Vi kommer med en status på, hvordan det går i Ans IF. Der er nyt om conventus-roller i

udvalgene. Samt en drøftelse bestyrelsen og udvalgenes håb, ønsker og forventninger til

fremtiden.

Kommende arrangementer og møder:

Tirsdag 26/9 klokken 19.00: Møde med bestyrelsesmedlemmer og udvalgsformænd.

Tirsdag 10/10 klokken 17.00: Bestyrelsesmøde.

Fredag 3/11 klokken 17.00: Medhjælperfest for alle sponsorer, udvalgsmedlemmer,

trænere, og øvrige frivillige i Ans IF



Eventuelt:
Vi har besluttet, at skaterbanen skal nedlægges. Banen bruges stort set ikke længere.

Brian og Morten B undersøger mulighederne for at få solgt ramperne.

Tennisbane 2 er ikke brugbar. Tennisafdelingen kan klare sig uden banen, så Ans IF og

AIKC vil sammen forsøge, at finde en løsning for, hvad der skal ske med området

fremadrettet.

Fodboldudvalget har i forbindelse med Bording Cup indkøbt 2 telte. Teltene står i

fodboldafdelingens boldrum. Teltene kan bruges af alle Ans IF`s udvalg, samt til de events

Ans IF afholder. Ønsker man at låne teltene, så kontakt Fodboldudvalgs formand Christian

Langballe, eller Peter Lindhard fra bestyrelsen.

/Peter L


